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Kupiliśmy sprzęt dla strażaków. Oby był używany
jak najrzadziej
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Miasto M?awa zakupi?o dla druhów Ochotniczej Stra?y Po?arnej przy ul. Padlewskiego 15 w M?awie
wyposa?enie niezb?dne do prowadzenia akcji ratowniczych. Sprz?t za niemal 50 tysi?cy z?otych,
dofinansowany przez Województwo Mazowieckie w kwocie ok. 18 tys. z?, Burmistrz Miasta M?awa

https://www.mlawa.pl/sites/default/files/field_image/article/DSC01812.JPG


przekaza? stra?akom w poniedzia?ek 14 marca 2022 r.

Za 49 607,40 z? zakupiono defibrylator iPAD SP1 SN, os?on? poduszki AirBag, parawan GT-30 z
odblaskami, 8 he?mów stra?ackich Rosenbauer HEROS-Titan wraz z latarkami nahe?mowymi LED i
adapterami mocowania masek do he?mu, 8 par butów specjalnych Herkules 5526, 8 par r?kawic
specjalnych stra?ackich FHR 001 S ze ?ci?gaczem, zestaw do wywa?ania drzwi LUKAS HTS99 oraz 8
kompletów ubra? stra?ackich specjalnych FHR 008 MAX A GOLD. Samorz?d Województwa
Mazowieckiego dofinansowa? zakup kwot? 18 280 z?, natomiast pozosta?e ?rodki przeznaczone na ten
cel – 31 327,40 z? – stanowi? wk?ad w?asny Miasta M?awa.

Oficjalnego przekazania zakupionego sprz?tu druhom m?awskiej OSP z prezesem Tomaszem
Maciejewskim i jego zast?pc? Paw?em Staniszewskim na czele dokonali w poniedzia?ek 14 marca 2022
r. w sali konferencyjnej m?awskiego ratusza Burmistrz Miasta M?awa S?awomir Kowalewski, Sekretarz
Miasta M?awa Magdalena Cecelska oraz reprezentuj?cy Marsza?ka Województwa Mazowieckiego
Radny Sejmiku Województwa Mazowieckiego Konrad Wojnarowski.

– Bardzo si? ciesz?, ?e Ochotnicza Stra? Po?arna przy ul. Padlewskiego sprawnie dzia?a i ?e
funkcjonuje w ramach Krajowego Systemu Ratowniczo-Ga?niczego. Dzi? mam przyjemno?? przekaza?
sprz?t, który zosta? dofinansowany ze ?rodków Województwa Mazowieckiego. ?ycz? wam, ?eby?cie
tego sprz?tu musieli u?ywa? jak najrzadziej – zwróci? si? do druhów burmistrz S?awomir Kowalewski.

– Serdecznie druhom OSP M?awa i panu burmistrzowi, który sk?ada? wniosek jako Miasto M?awa,
gratuluj?, tak?e w imieniu marsza?ka Adama Struzika, który przekaza? na pa?stwa r?ce list gratulacyjny.
?ycz? dobrych projektów na przysz?o??. Ka?da inicjatywa jest cenna, ?eby wspiera? wasze lokalne
dzia?anie – mówi? radny Konrad Wojnarowski.
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